

Ying Wa College
Application for DSS-S1 Places in Academic Year 2014-2015

1. Application Requirements

To satisfy the minimum requirements for entrance to the school, applicants shall have:

- (1) Outstanding scholastic achievements (grade B (incl. B-/B+) or above in English, Chinese, Mathematics & General Knowledge); and
- (2) Grade B or above in conduct in the second term in Primary Four as well as all terms in Primary Five.

Applicants who fail to meet the application requirements will not be invited to admission interviews. The school reserves every right to grant admission interviews to applicants.

2. Distribution of Application Forms

Application forms are available from October 17, 2013 (Thursday) to November 30, 2013 (Saturday) and can be obtained in one of the following ways:

- (1) On the school website – forms can be downloaded from <http://www.yingwa.edu.hk>.
- (2) In person – forms can be obtained from the School.

Monday to Friday: 9:00 a.m. to 12:00 noon; 2:00 p.m. to 4:00 p.m.
Saturday: 9:00 a.m. to 12:00 noon

3. No. of DSS-S1 Places Available: 50

4. Submission of Application Forms (9 Nov 2013 – 30 Nov 2013)

- (1) Please submit the form **in person** to the College Office from 9:00 a.m. to 12:00 noon and 2:00 p.m. to 4:00 p.m. on Monday to Friday, and from 9:00 a.m. to 12:00 noon on Saturday.

- (2) Documents and materials to be submitted:

- i. Completed S1 Application Form issued by **Ying Wa College**;
- ii. Photocopy of the applicant's I.D. Card;
- iii. Photocopies of report cards (P4 – final term and P5 – all terms); and
- iv. 2 long self-addressed (name and address of the applicant supplied) and stamped (**\$1.7**) envelopes.

Applications must reach the College Office before 12:00 noon on November 30, 2013.

5. Application Fee: \$50 (CASH ONLY)

6. Selection Criteria

All applicants meeting our minimum requirements will be invited for a first interview. Details of the interview will be sent to applicants by post.

The following will be taken into consideration when granting the second interview:

- (1) Applicant's internal assessment in primary school (scholastic performance and conduct)
- (2) Applicant's performance in extra-curricular activities (academic and non-academic)
- (3) Applicant's performance in the first interview

A list of the interviewees invited will be posted on the school website (<http://www.yingwa.edu.hk>) and details will be sent to the applicants individually by post.

7. Interview Dates

1st interview: January 11, 2014 afternoon (and January 18, 2014 afternoon also when necessary.)

2nd interview: February 22, 2014 afternoon

8. Release of Results

Successful candidates and candidates on the waiting list shall be notified by post in mid-March, 2014.

9. Registration

Successful applicants must register as instructed. Parents have to sign an undertaking and offer their children's "Primary 6 Student Record Form" to the school.

10. Annual School Fee: HK\$16,500 (by 10 instalments)

11. Grant and Scholarship

Financial assistance is available to needy students. Scholarship will be offered to students with outstanding performance in scholastic and/or other areas. Please see attached for details.

英華書院
中一直資學位入學申請須知 2014-2015

1. 申請資格

申請人必須符合下列的最低入學要求：

- (1) 具有優異的學業成績 (在中文、英文、數學、常識各科取得乙等(包括乙_下/乙_上)或以上) 及
- (2) 在小四下學期、小五全年獲得乙等或以上的操行表現

申請人如未能達到最低入學要求，將不獲邀請進行面試。本校保留提供面試機會的最終權利。

2. 派發申請表

申請表格由 17/10/2013(星期四)至 30/11/2013(星期六)派發。索取表格的途徑如下：

- (1) 在本校網址下載。網址：<http://www.yingwa.edu.hk>

- (2) 親身前往本校索取，辦公時間如下：

星期一至星期五：上午 9 時至 12 時；下午 2 時至 4 時

星期六：上午 9 時至 12 時

3. 直資學位數目：50 名

4. 遞交申請表 (9/11/2013–30/11/2013)

- (1) 請親往本校遞交申請表。(辦公時間見上文)

- (2) 須連同所需文件一併繳交：

i. 已填妥由本校發出的申請表；

ii. 申請人的身分證影印本；

iii. 小四下學期、小五全年的成績表影印本；

iv. **兩個**已填妥申請人姓名、回郵地址及貼上**港幣 1.7 元**郵資的長信封

請注意：所有申請表必須於 30/11/2013 中午 12 時或以前遞交。

5. 報名費用：港幣 50 元正 (只收現金)

6. 甄選準則

凡符合本校最低入學要求的申請人將獲邀參加第一輪面試，面試詳情將會專函通知。

至於是否能夠參加第二輪面試，本校將會考慮以下情況：

- (1) 申請人在小學的學習及操行表現；
- (2) 申請人在學術性及非學術性課外活動的表現；
- (3) 申請人在第一輪面試的表現。

成功進入第二輪面試的申請人名單將會在本校網頁(<http://www.yingwa.edu.hk>)公佈，面試詳情將會專函通知。

7. 面試日期

第一輪面試：11/1/2014 下午 (18/1/2014 下午 - 備用)

第二輪面試：22/2/2014 下午

8. 取錄結果公佈

成功獲取錄的申請人及備取生約於 2014 年三月中旬獲專函通知。

9. 註冊入學

成功獲取錄的申請人屆時須依指示完成入學登記的程序。家長需要簽署讓貴子弟入讀本校的『承諾書』及提交『小六學生資料表』予本校保存。

10. 全年學費

港幣 16,500 元 (分 10 期繳付)

11. 助學金及獎學金申請

本校設有獎助學金機制幫助有經濟需要的學生。凡在學術或其他範疇有傑出表現的學生可申請本校的獎學金，詳情請參閱附頁。

Financial Support to DSS Students

直資生學費資助計劃

Ying Wa College is dedicated to the provision of quality education to all. We believe that no one should be deprived of the opportunity to study in Ying Wa due to financial reasons. As such, we have a policy to give financial support to needy DSS students.

Ten percent of the school fee income will be reserved for Grant & Scholarship for DSS students.

英華書院致力為莘莘學子提供優質教育。本校相信任何同學不應因經濟理由而失去於英華肄業的機會，直資生學費資助計劃便因而設立。故學費收入中百分之十將預留作獎助學金用途。

A. School Fee Grant

Full Grant --- DSS students receiving CSSA or receiving full subsidy from SFAA

Half Grant --- DSS students receiving half subsidy from SFAA

Please click on <http://www.sfaa.gov.hk/eng/schemes/fts.htm> for reference.

Students must apply for the grant in September and the Scholarship & Grant Committee will be responsible for the final decision.

甲. 學費補助

全額補助：獲綜援津貼或學生資助辦事處全額資助之直資同學可申領本校全額學費補助。

半額補助：獲學生資助辦事處半額資助之直資同學可申領本校半額學費補助。

如欲了解詳情，請瀏覽學生資助辦事處網頁：<http://www.sfaa.gov.hk/tc/schemes/fts.htm>

同學須於九月就上述補助提出申請，由本校獎助學金委員會審批。

B. DSS Scholarship

DSS students with outstanding performance in academic result, art, music, sports and other areas may be nominated for the DSS scholarship. The Scholarship & Grant Committee will make the final decision. Student's academic results and conduct will be taken into consideration. The scholarship will be awarded to the chosen students in June/July next year.

乙. 直資獎學金

於學術、藝術、音樂、體育或其他方面具傑出表現之直資同學可獲提名申請直資獎學金。

本校之獎助學金委員會將依同學之成績、表現及操行議決得獎同學名單。獎學金將於翌年六月至七月期間頒贈予得獎同學。

C. Enquiry

Tel: 23368838

丙. 查詢

電話：23368838

Application No.

申請表編號: _____

(For Official Use Only 由校方填寫)

YING WA COLLEGE

英華書院

Application Form for DSS-S1 Places in Academic Year 2014-2015

二零一四至二零一五年度中一直資學位申請表

(To be submitted in person to Ying Wa College before 12:00 noon on 30 November 2013)

(請在二零一三年十一月三十日中午十二時前親自交到英華書院校務處)

Student's Particulars 學生資料						
Name in English 英文姓名						
Name in Chinese 中文姓名				STRN(EDB)教育局學生編號		
I.D. NO. 身份證號碼			Place of Birth	Photo 相片		
Date of Birth 出生日期			出生地點			
Residential Address 住址						
Home Telephone No. 住宅電話						
Name of Primary School 小學名稱						
Parent's / Guardian's Particulars 家長或監護人資料						
	Father 父親	Mother 母親	Others 其他			
Name in Chinese 中文姓名						
Name in English 英文姓名						
Relationship with applicant 與學生關係						
Home Telephone No. 住宅電話						
Mobile Phone No. 手提電話號碼						
E-mail Address 電郵地址						
Conduct and Academic Results 學行成績 Fill in grades or marks. 請填寫等級或分數						
<i>*please attach the photocopies of P4 (final term) and P5(all terms) report cards 請附小四下學期及小五全年成績表副本</i>						
	Chinese Language 中文	English Language 英文	Mathematics 數學	General Knowledge 常識	Conduct 操行	
2nd Term P.4 小四下學期						
1st Term P.5 小五上學期						
2nd Term P.5 小五下學期						

Extra-curricular Activities 課外活動 (只需填寫小四至小六之成績或獎項)

(you may use additional sheets if necessary 如不敷應用,可另紙書寫)

		項目名稱	成績/獎項	年 份
Academic 學術性	中 文			
	英 文			
	數 學			
	常 識			
其 他				
Non-academic 非學術性	音 樂			
	藝 術			
	運 動			
	其 他			

Note: The information contained in this form is for the purpose of applying for admission to Secondary One in this school only. None of this information will be disclosed without your consent. Upon completion of the admission procedure, the information will be destroyed. The information provided must be accurate and complete. Otherwise, applications will be delayed or refused.

注意:此表格提供之資料,只用作申請本校中一學位之用途,除非獲得閣下同意,此等資料不會向第三者披露。在完成中一收生程序後,此等資料將予銷毀。閣下必須確保提供真實及充份之資料,否則閣下之申請可能被延誤或拒絕。

I confirm that the information provided in this form is accurate and correct. 本人確認填報資料正確無誤

Parent's / Guardian's Signature:

Date:

家長或監護人簽署: _____

日期: _____